



重庆泛洋物流有限公司
CHONGQING P O SHIPPING CO.,LTD.

公司简介 / Company Profile

重庆泛洋物流有限公司是一家集海运，空运，报关，公路运输，仓储为一体的综合性物流企业;公司立足重庆/成都，主要服务于川渝两地及周边区域，竭力为客户提供优质的物流服务;

Chongqing P O Shipping Co., Ltd. is an integrated logistics provider, including sea & air freight, custom clearance and commercial inspection, road transport, warehouse, distribution logistics etc. Our company based on Chongqing and mainly serves Sichuan, Chongqing and its surrounding areas. We are trying to provide high-quality logistics services to our customers and moving service better;

- ▶ 无船承运人 MOC-NV 10200
NOVCC Service: MOC-NV 10200
- ▶ WIFFA 全国会员单位
Member of WIFFA
- ▶ JCTRANS (锦程物流网国内实力服务商会员)
Member of JCTRANS

进出口海运/空运 / Sea And Air Freight Forwarding

- ▶ 公司以重庆港为中心，辐射宜宾港，泸州港，涪陵港，万州港等川渝两地主要集装箱码头；可以承接川渝两地及周边区域起步的集装箱整箱，拼箱进出口业务；
Our company takes Chongqing port as the center, also our services cover Yibin , Luzhou , Fuling, Wanzhou ports in Sichuan and Chongqing.
- ▶ 公司目前拥有较为成熟、稳定的操作团队110多人，能够提供优质、高效的物流服务；
At present, more than 110 peoples in our mature and stable operation team, we can provide high quality and efficient logistics services;
- ▶ 公司可提供成都/重庆起步的“铁海联运”订舱服务；
We can provide Chengdu/Chongqing starting “sea-railway multi-modal transport” booking service.
- ▶ 公司可提供成都/重庆及周边区域的国际货物空运服务；
We can provide aviation import & export service in Chengdu/Chongqing and surrounding areas;

我们提供以下物流服务 / Service provided

- 进出口整箱/拼箱服务
Import & export full container load/less-than-container load service
- 国际空运进出口服务
International aviation import & export service
- 内贸海运运输服务
Domestic sea transport services
- 散杂货运输服务
Transportation of break-bulk cargoes
- 整箱铁路运输服务
Full container load railway transportation

公路运输 / Road Transportation

- ▶ 公司目前自有重型拖卡57辆、拖挂85辆，主要为川渝两地客户提供集装箱以及散货车公路运输服务；
At present, our company own 57 large trucks and 85 trailers in the fleet, we mainly serve customers in Sichuan and Chongqing. Also we cooperate with many professional truck company in a good relation, they will help us to improve transport capacity and expand the scope of transport.
- ▶ 公司目前承接成都/重庆---华东地区往返整箱，拼箱公路运输货物，且投入自有车辆运营；
We input trucks to operate the special line road transport from Chengdu/Chongqing to East China Region to improve our service for our customers.

我们提供以下物流服务 / Service provided

- 川渝及周边区域集卡，散货车运输（重庆，四川及贵州省）
Container and bulk transport in Sichuan, Chongqing and its surrounding areas.
- 重庆/成都至华东区域往返公路运输（上海港，宁波港及江苏省）
Road transport between Chongqing / Chengdu and East China Region
- 重庆/成都至华南区域往返公路运输（深圳港，广州港及广西）
Road transport between Chongqing / Chengdu and South China Region



仓储服务 / Warehousing Logistics

- ▶ 公司拥有自有仓库，面积约12000平米，毗邻重庆寸滩国际码头；主要为客户提供仓储，装卸，配送等物流服务，可满足24小时全天作业，并最大限度地满足客户各类物流需求；
Our warehouse is near the Chongqing Cuntan port, the storage area is about 12000 square meters. Mainly to provide customers with warehousing, loading, unloading, distribution and other logistics services; we can meet 24 hours operation and to maximize meet the various logistics requirements of customers.
- ▶ 同时，公司也可提供保税仓，海关监管仓等特殊仓储服务；
Also, we can provide special warehousing services such as bonded warehouse and supervised warehouse etc.

我们提供以下物流服务 / Service provided

- 仓储
Warehouse
- 装箱，拆箱，装卸
Package, Dismantle, Load And Unload
- 集货，配送
Collection, Distribution And Delivery
- 市区配送
Distribution inside city
- 物流供应链一条龙服务
One-series logistics chain service





报关报检服务 / Customs Clearance

- ▶ 公司拥有自己的报关行，可以提供进出口代理报关报检，商检及相应的清关服务；
We have own customs broker and provide import and export customs clearance, commodity inspections, fumigation and other customs clearance service.

我们提供以下物流服务 / Service provided

- 进出口代理报关业务
Import and export customs clearance
- 为客户解决报关问题
Solve various kinds of highly difficult problems at customs clearing



其它物流服务 / Other Logistics Service

- ▶ 公司可提供特大，超重货物，超尺寸货物运输，提供相应的解决方案；
We can provide the extra large, overweight cargoes, super size cargoes transportation, and provide corresponding solutions.
- ▶ 公司可提供从成都/重庆至沿海口岸的危险品运输服务；
We can provide dangerous cargoes transport business from Chongqing/Chengdu to coastal main ports;

我们提供以下物流服务 / Service provided

- 特种货物运输
special projects transportation services
- 危险品货物运输
carriage of dangerous goods
- 物流方案定制
logistics service customization

重庆泛洋物流有限公司

地址:重庆市江北区金渝大道153号绿地保税中心7幢20/21层

电话:023/81155777 传真:023/81152788

